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Ézcetet< : 2014 ДС+ G 15,

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt E1nők Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. tőrvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) ООУ határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani

Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz,

„Átgondolt-e mára roma holokauszt kapcsán elhangzott mondatait? ”

címmel . А választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Ön 2014 . augusztus 3-án а Kossuth Rádióban, а Roma Holokauszt Napja kapcsán számo s

felháborító és jogos közfelháborodást kiváltó kijelentést te tt.

Legsúlyosabb az volt, miszerint fontosnak tartotta kiemelni, „hogy Magyarországról nem történt

roma deportálás, а magyar cigányokat Ausztriából vitték e1 " .

Tisztelt Miniszter Úr !
Ez а kijelentése annyira abszurd, hogy csak abszurd kérdést vethet fel például : Ön szerint vajon

mégis miként kerültek а magyarországi cigányok Ausztriába? Ostobaságok helyett csupán az t

kérdezem meg, hogy :

• Őn milyen történelmi kutatások és ismeretek alapján állította mindezt?

А Roma Sajtóközpont kijelentésére reagálva а holokauszt-túlélőkkel készült interjúit ajánlotta az

Ön figyelmébe. Sajtóosztálya szerint ezt Ön köszöne ttel vette, és tanulmányozni fogja .

• Tanulmányozta-e már ezeket az interjúkat? Milyen következtetéseket vont le azokból ?

• Átgondolt-e mára roma holokauszt kapcsán elhangzott mondatait ?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Úgy gondolom, hogy pharajimos, ami több tízezer, de talán inkább több százezer roma
honfitársunkat érintette, olyan történelmi tény, amelyet nem lehet meg nem történté tenni, illetve e z

ügyben is áthárítania felelősséget más államokra, ráadásul mindezt az emlékezés napján .

Azzal sem értek egyet, hogy „rosszízű megközelítés lenne”, ha valaki bármilyen holokausz t

kapcsán az elhurcoltak és а legyilkoltak számáról beszél. Mi mással lehet mérni emberi életek

elvesztését? Szülővárosomból, Egerbő l 2773 izraelita vallású embert deportáltak és összesen 27 2

jött haza. Tőlünk а cigányokat egyenesen а kerecsendi téglagyárból vi tték e1, nem pedig

Ausztriából .
Hogy lehet – teszem hozzá ismét : éppen az emléknapon –olyanokat mondani, hogy „ugyanakkor

arra is vigyázni kell, hogy а cigányságban ne tengjen túl аz áldozat-mentalitás, mert m а saját

belső erejét, erőforrásait veszi el m újrakezdéstől” .

• Komolyan úgy véli, hogy а cigányság saját belső eróforrásait veszi е1 az újrakezdéstől ,

mert túl teng benne az áldozat-mentalitás ?

А pár évvel ezelő tt történt roma gyilkosságokról is furcsa stílusban emlékezett meg, ezért

kérdezem :

• Őn szerint а kislétai gyilkosság kapcsán — miszerint az éppen az emléknap ьа$паlán

történt – ье lyén való volt-e а gyilkosok „shlusérzékéről” való szerencsétlen (Őn által

keserű iróniának nevezett) mondata ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2014 . augusztus 15 .

Korózs Lajos
országgyűlési kép 'selő

(MSZP)
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